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Käsiteltävät asiat: 

1. Välituntikäytännöt 

Oppilaskunnan edustajien mielestä välituntipelit ovat sujuneet nyt melko 

hyvin. Joukkueet on muodostettu pääasiassa isommat vastaan pienemmät, 

mutta tarpeen mukaan on tasoitettu joukkueita niin että isommat ovat 

siirtyneet pienempien puolelle. Aiemmin syksyllä on ollut riitoja jonkin verran, 

mutta nyt on sujunut paremmin.  

Äänestettiin siitä, tarvitaanko pelivuorot eri-ikäisille. Kaikki paikalla olleet 

edustajat (14) olivat sen kannalla, että vuoroja ei tarvita. Jos hankaluuksia 

ilmenee, yhteys omaan opettajaan tai Siljaan. 

 

2. Taidetta Rautavaaralle! -projekti 

Taitelija esittäytyi ja kertoi hankkeesta. 

Oppilaskunnan hallitus työsti luonnoksia taiteilijalle. 

Luonnoksia tutkittiin yhdessä.  

Oppilaskunnan hallitus esitti toiveita, mitä muraalissa voisi olla: 

puita, kettu, hevonen, poni, koira, kissa, jänis, lemmikkipupu, luonnon 

muotoja/elementtejä,  

tunnelmia: ilo, keveys, hyvä fiilis 

kirkkaita värejä  

 

3. Muut asiat: 

Kutosluokalta on pyydetty jalkapallomaaleihin uusia verkkoja.  


